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No. 37772     

No. 37772     


	April 12, 2018
	
	Le 12 avril 2018

	
	
	

	Coram:  Wagner C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Gascon, Côté, Brown, Rowe and Martin JJ.
	
	Coram : Le juge en chef Wagner et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Gascon, Côté, Brown, Rowe et Martin

	

	
	

	BETWEEN:

Ontario Federation of Anglers and Hunters and Angelo Lombardo

Applicants

- and -

Minister of Natural Resources and Forestry, Alderville First Nation, Beausoleil First Nation, Chippewas of Georgina Island First Nation, Mnjikaning First Nation, Curve Lake First Nation, Hiawatha First Nation and Mississaugas of Scugog Island First Nation

Respondents
	
	ENTRE :

Ontario Federation of Anglers and Hunters et Angelo Lombardo

Demandeurs

- et -

 Ministère des Richesses naturelles et des Forêts, Alderville First Nation, Beausoleil First Nation, Chippewas of Georgina Island First Nation, Mnjikaning First Nation, Curve Lake First Nation, Hiawatha First Nation et Mississaugas of Scugog Island
First Nation

Intimés

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_][bookmark: _GoBack]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number M47463, dated July 21, 2017, is dismissed with costs on a solicitor- client basis to the respondents, the Alderville First Nation, the Beausoleil First Nation, the Chippewas of Georgina Island First Nation, the Mnjikaning First Nation, the Curve Lake First Nation, the Hiawatha First Nation and the Mississaugas of Scugog Island First Nation.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro M47463, daté du 21 juillet 2017, est rejetée avec dépens sur la base procureur-client en faveur des intimées, l’Alderville First Nation, la Beausoleil First Nation, la Chippewas of Georgina Island First Nation, la Mnjikaning First Nation, la Curve Lake First Nation, la Hiawatha First Nation et la Mississaugas of Scugog Island First Nation.
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